

Adrenal Support

60 capsules, Herbal Combination, Stock No. 1507-0

The adrenal glands are primarily responsible for offsetting the effects of emotional, mental and physical stress on the body. Modern dietary habits and stressful lifestyles have a deleterious effect on the capabilities of the adrenal glands. Your level of energy, muscular strength, blood sugar levels and ability to respond to environmental stressors are all affected by adrenal function.

Adrenal Support is specially formulated to nourish the adrenal glands and to promote glandular secretion. The formulation includes adrenal glandular substance (from New Zealand BSE-free bovine) plus vitamins and herbs to help maintain proper adrenal function.

Did you know?

The adrenal glands produce and regulate stress hormones, which prepare the body to deal with stressful situations. The adrenal hormones and their functions are linked to virtually all of the body systems. Thus, many physiological processes and bodily functions, including cardiovascular health, sex drive, pH balance, skin conditions, energy levels, mood and overall psychological outlook often correlate to adrenal gland function.

NSP Advantage

60 capsules. Herbal combination of a synergistic blend of vitamins, minerals, enzymes and adaptogenic herbs to support and strengthen the adrenal glands. Adrenal Support combines the most bioavailable and biological-terrain-friendly forms of these vital nutrients.

Ingredients: Each capsule contains 515 mg of the following:

Medicinal Ingredients: adrenal powder (bovine) 150 mg; magnesium (magnesium citrate) 10 mg; pantothenic acid (vitamin B5) 45 mg; Schizandra (*Schisandra chinensis*) fruit 50 mg; vitamin C 25 mg; Borage (*Borago officinalis*) oil powder 25 mg; zinc (zinc citrate) 5 mg; potassium (potassium citrate) 5 mg; thiamine (vitamin B1) 10 mg; licorice (*Glycyrrhiza glabra*) root 10 mg; riboflavin (vitamin B2) 5 mg; vitamin B6 5 mg; protease blend (protease enzymes, red beet [*Beta vulgaris*] root fibre, bentonite) 5 mg Non-medicinal ingredients: gelatin capsule (gelatin, water), microcrystalline cellulose.

Recommendation: Take one capsule with a meal twice daily.

Caution: Do not use if you are pregnant or breastfeeding.

Features & Benefits

- Provides nutritional support to the adrenal glands to help maintain normal adrenal function.
- Supports the body's ability to regulate stress.
- Supports a healthy biological terrain.

Soutien Surrénalien

60 capsules, Combinaison d'herbes, No de stock 1507-0

Les glandes surrénales sont principalement responsables de compenser les effets du stress émotionnel, mental et physique sur le corps. Les habitudes alimentaires modernes et un mode de vie stressé ont un effet nuisible sur la capacité des surrénales. Votre niveau d'énergie, votre force musculaire, votre niveau de glucose sanguin et votre capacité de répondre aux facteurs de stress environnementaux sont tous affectés par la fonction des surrénales.

Soutien Surrénalien est formulé spécialement pour nourrir les surrénales et favoriser la sécrétion glandulaire. La formulation inclut une substance de surrénales (provenant de bovins de Nouvelle-Zélande libres d'ESB), des vitamines et herbes pour assurer la fonction normale des surrénales.

Saviez-vous que?

Les surrénales produisent et régulent les hormones de stress, préparant le corps à faire face aux situations stressantes. Les hormones des surrénales et leurs fonctions sont liées à presque tous les systèmes corporels. Par conséquent, de nombreux processus physiologiques et fonctions corporelles, y compris la santé cardiovasculaire, la pulsion sexuelle, l'équilibre du pH, l'état de la peau, les niveaux d'énergie, l'humeur et le pronostic psychologique général sont en corrélation avec la fonction des surrénales.

Avantages NSP

60 capsules. Combinaison d'herbes constituée d'un mélange synergique de vitamines, minéraux, enzymes et herbes adaptogènes pour soutenir et renforcer les surrénales. Soutien Surrénalien combine les formes les plus biodisponibles et favorables au terrain biologique de ces nutriments essentiels.

Ingrédients: Chaque capsule contient 515 mg de ce qui suit: Ingrédients médicinaux: poudre de surrénales (de bovins) 150 mg; magnésium (citrate de magnésium) 10 mg; acide pantothénique (vitamine B5) 45 mg; fruit du schizandra (*Schisandra chinensis*) 50 mg; vitamine C 25 mg; poudre d'huile de bourrache (*Borago officinalis*) 25 mg; zinc (citrate de zinc) 5 mg; potassium (citrate de potassium) 5 mg; thiamine (vitamine B1) 10 mg; racine de réglisse (*Glycyrrhiza glabra*) 10 mg; riboflavine (vitamine B2) 5 mg; vitamine B6 5 mg; mélange de protéases (enzymes protéases, fibre de racine de betterave rouge [*Beta vulgaris*], bentonite) 5 mg. Ingrédients non médicinaux: capsule de gélatine (gélatine, eau), cellulose microcristalline.

Mode d'emploi: Prendre une capsule au repas deux fois par jour.

AVERTISSEMENT: Ne pas prendre ce produit enceinte ou si vous allaitez.

Caractéristiques et Bienfaits

- Fournit un soutien nutritionnel aux surrénales pour assurer leur fonction normale.
- Soutient la capacité du corps de réguler le stress.
- Favorise la santé du terrain biologique.